

社企最新優惠 (2019年3月至2019年5月)



請按以下連結，以獲取該社企分類的最新優惠資訊：

Please click to choose the SE category for the latest SE promotions:

社企分類 SE categories	優惠數目 Nos. of promotions	社企分類 SE categories	優惠數目 Nos. of promotions
藝術及文化 Art and Culture	5	照顧服務 Care Service	2
企業服務及商務支援 Corporate Service and Business Support	4	愛惜地球 Eco Living	2
教育及培訓 Education and Training	5	飲食 Food and Beverage	4
健康護理及醫療 Health Care and Fitness	5	生活百貨 Lifestyle	4
個人護理 Personal Care	3		

備注 Remark：部分社企屬於多於一個社企分類 Some SEs belong to more than one categories

社會企業商務中心在《社企指南》中所提供的資料只供參考之用。本中心雖已盡力確保本網址及指南上的資料準確無誤，但畢竟部分資料由第三方人士提供，本中心並不能對該等資料的準確性及全面性作出任何明示或隱含的保證。

The information provided by Social Enterprise Business Centre (SEBC) in the *Social Enterprise Directory* (the *Directory*) is for reference only. SEBC endeavors to ensure that the information in this website and the *Directory* is correct and accurate, but after all, some of the information is provided by third parties, SEBC cannot make any express or implied warranties with respect to the accuracy or completeness of such information contained in the *Directory*."

藝術及文化 Art and Culture

1. 樂在棋中 People on Board

桌上遊戲 張保仔傳說2 優惠

出示《社企指南》APP即可以優惠價\$258 (原價\$368) 於總店元創方、大館專櫃及PMQ Select購買《張保仔傳說2》桌上遊戲一盒。於總店購買更可得張保仔遊戲角色咭。

數量有限，售完即止。

‘The Legend of Cheung Po Tsai 2’ Board Game Promotion

From PMQ, counter in Tai Kwun and PMQ Select, you can enjoy 30% off discount (HKD 198) to buy ‘The Legend of Cheung Po Tsai 2’ (Original Price: HKD 368) by showing your “SE Directory” APP

Available while stock lasts

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



2. 愛同行有限公司 WEDO GLOBAL Ltd.

半價參加活動，了解少數族裔 (中小學限定)

本地中小學可享有半價優惠，以每位港幣 100 元的優惠價參與活動。

Enjoy 50% off discount to understand ethnic minorities (Only for primary and secondary school)

Local primary and secondary school can enjoy 50% off discount which is HKD 100 per head to participate in the activity.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



3. 好好過生活導賞 Ho Ho Go Experience

好好預算

為教育機構或慈善團體按其預算作出活動設計及執行服務。此項服務旨在為資金有限的團體提供方便。服務使用者亦須按誠信制，提供可動用預算查詢服務安排。

Budget Friendly Arrangement for Eligible Organisations

Budget-friendly arrangement is available for eligible education institutions and charitable organisations. The service works under honor system. Service users have to provide available budget for appropriate arrangements.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



4. 創想聯萌 IM Creative

創意恆常班課程 2019

歡迎致電 2521 0054 查詢及報名。

Our regular art classes are now open for enrollment

For enquiry, please call us at 2521 0054.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

2018-2019 Regular courses 恆常班課程

5. 融藝工房 In Art Workstation

自家布藝製作

- 訂製宗教服飾(詩班、浸禮或其他宗教服飾)20套或以上可享有5%優惠
- 訂製公仔畢業袍可享有5%優惠(此優惠不包繡字/圖服務) (此優惠至2019年6月30日)
- 於港鐵南昌站“融藝坊”購買“融藝工房自家製產品”可享有5%折扣 (此優惠至2019年6月30日)

Homemade fabric production

- You can enjoy 5% discount for custom-made religious costumes (20 or more sets of choir, baptism or other religious costumes or custom doll graduation gowns (This offer does not include embroidery/picture service)
- You can enjoy 5% discount for the “In Art House” products at “In Art Workstation”, which is located at Nam Cheong MTR Station (This offer is available until June 30, 2019)

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

照顧服務

Care Service

1. 大銀力量 Big Silver

訂閱/購買《大人》雜誌

- 全港第一本照顧者雜誌
- 提供多元化的健康和生活方式資訊，夾頁中風、認知障礙症等主題醫護社福資訊地圖
- 每月活動：Carer Café、大人健康課、生死學堂等
- 訂閱雜誌 / 購買過去期數：bigsilver.org

Subscription / Purchase of BIG MAGAZINE

- Hong Kong first carers' magazine
- Providing health and lifestyle info and tips, together with medical and social resource maps for stroke and dementia etc.
- Monthly activities: Carer Café, Manage Your Health Lesson Series, Life and Death Lesson Series
- For Subscription / Purchase : bigsilver.org

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



2. 母嬰康逸協會有限公司

Healthy Mothers-to-be Association Ltd.

提供優質陪月服務

我們提供優質陪月服務，並致力培訓婦女為專業陪月員。

Provide quality post-natal care services

We provide quality post-natal care services and train up women to become professional post-natal mentor.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



母嬰康逸協會

顧問團隊
婦女就業
建立網絡
資源共享

陪月服務
助人自助
經驗轉移
回饋社會



Tel : 2790 0383

Webit : www.mbaby.org

Email : info@mbaby.org



1. 好師傅 CoDeco

好師傅客戶於 CoCoMall 購買裝修物料即可獲得\$300 折扣

好師傅客戶於 CoCoMall (網址: cocomall.hk) 購買浴室潔具及材料時，滿 \$3000 即可獲得\$300 即時折扣優惠！

CoDeco customers can enjoy \$300 discount on the purchase on CoCoMall.hk

CoDeco customers can enjoy \$300 discount on the purchase of Sanitary items on CoCoMall.hk, brands ranging from ToTo, Roca and Grohe.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



2. 朗程資源 (香港) 有限公司 FC Resources (Hong Kong) Limited

香港少數族裔的職業配對服務

我們為香港少數族裔人士提供職業配對服務，利用他們的語言優勢，配對相應工作。使他們不斷融入香港主流社交圈，逐漸成為香港勞動力市場的主要補充。

本港少數族裔人士於 2019 年 6 月 30 日前，將個人簡歷發送至 hr@fcrhk.com 將獲得職業配對安排。

Job Matching for Ethnic Minority Candidates in Hong Kong

To build on the strengths of the Ethnic Minority candidates in Hong Kong, match their capability; experience and qualifications with the contact centre and customer service jobs. Support them to ease into the mainstream society with meaningful jobs and decent pay package. Provide the contact centre industry with reliable source of competent manpower.

Send CV to hr@fcrhk.com by 30 Jun 2019 for free job matching service.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

3. 好好過生活導賞 Ho Ho Go Experience

好好預算

為教育機構或慈善團體按其預算作出活動設計及執行服務。此項服務旨在為資金有限的團體提供方便。服務使用者亦須按誠信制，提供可動用預算查詢服務安排。

Budget Friendly Arrangement for Eligible Organisations

Budget-friendly arrangement is available for eligible education institutions and charitable organisations. The service works under honor system. Service users have to provide available budget for appropriate arrangements.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



4. 好好社企 Good Goods

下載及出示《社企指南》APP 可以 95 折優惠購買社企禮券

- 社企禮券適用於 100 多間社企及公平貿易銷售點

Download and show your “SE Directory” APP to enjoy 5% off for SE Gift Certificate purchase

- SE gift certificate can be used in over 100 social enterprises and Fairtrade sales points

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



1. 天經地義生活館 WECONS

成為會員即享三年 9 折優惠

由即日起到館付 200 元正，即可成為會員，並三年內於館內任何消費享 9 折優惠

Join our membership to enjoy 10% off discount
Become Wecons VIP Member to enjoy 10% discount off any purchase! The membership is valid for 3 years. (Membership fee: 200HKD)

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

2. Eco My Life

“支持走塑生活” – 個人訂製走塑環保杯

粟米環保杯 Eco Can Plus 330ml (*獲 2016 智營設計銀獎)

- 物料由粟米精華提煉出來，0%塑膠!
- 無雙酚 A，絕無有害物質
- 耐熱，適用於微波爐和洗碗機

可訂製個人化圖案，製造你獨有的走塑環保杯
提早買母親節和父親節禮物吧!

優惠期至 2019 年 6 月 30 日

“Lead a Plastic-Free Life” – Personalize a Plastic-Free Corn Mug

Eco Can Plus 330ml (*Won Silver in 2016 SGDA Award)

- Material is made from corn with NO-Plastic!
- BPA-free. No toxic-chemicals
- Heat resistant. Microwave & dishwasher (top rack) safe

Get the Eco Can Plus 330ml with your own personalized print

Order now as Mother's & Father's Day gifts!
The special price is valid until 30 June, 2019

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



教育及培訓

Education and Training

1. 路向生命教育企業培訓

DAH Life Education Corporate Training

訂購逆境商數培訓課程將可享有 HK\$500 折扣

參加者可學會如何提升正能量、將壓力轉化為動力，亦可以提升團隊的合作精神。

由現在至 2019 年 3 月 31 日訂購培訓課程將可獲得港幣 500 的折扣。

HK\$500 discount to be offered if you subscribe AQ workshop

Participants can learn how to improve positive thinking, turn stress into motivation and unite high-efficiency teamwork.

Enjoy HK\$500 discount for enrollment of the workshop before 31 March, 2019

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



2. 多馬香港有限公司 Thomas Hong Kong Ltd.

打開自閉的大門

提供購買自閉及學障人士的訓練器具教材的免費建議服務

Open up the door of ASD

Free consultation and recommendation service on buying ASD training and learning tools & equipment

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

3. 創想聯萌 IM Creative

創意恆常班課程 2019

歡迎致電 2521 0054 查詢及報名。

Our regular art classes are now open for enrollment

For enquiry, please call us at 2521 0054.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

2018-2019 Regular courses 恆常班課程

PRE-SCHOOL 學前班
2.5-5.5 Years
觸感手工
律律洗衣機

KIDDIES 啟蒙班
2.5-3.5 Years
數碼拼貼
三層自由世界

INTERMEDIATE 中級
6-12 Years
繪中故事
心中線畫口

JUNIOR 初級
5.5-8 Years
繪中故事

A social enterprise of CreativeKids

CREATIVE KIDS

報名及查詢: 2521 0054

4. 黑暗中對話 Dialogue in the Dark

黑暗中對話旅程 眼看不見的精采

黑暗中對話旅程的每一步，用眼睛以外感官去探索四周環境，將會讓您發現黑暗的世界其實也很美。旅程不只刺激有趣，更可讓你改變對視障人士的看法，及反思自己生活。

- 旅程約75分鐘；每團最多8人參與；
- 5個真實場景，各場境均有其獨特的質感、聲音、氣味，甚至味道。

Dialogue in the Dark tour

Our Exhibition gives you an experience like no other. In this specially constructed pitch-black exhibition, visually impaired guides lead the sighted to 'see' the world in a unique and inspirational way. Explore the darkness with all your senses other than vision.

- 75 minutes exhibition tour with 8 people max per tour
- 5 different, authentic settings with their own unique texture, sound, smell and even taste

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



5. 愛同行有限公司 WEDO GLOBAL Ltd.

半價參加活動，了解少數族裔（中小學限定）

本地中小學可享有半價優惠，以每位港幣 100 元的優惠價參與活動。

Enjoy 50% off discount to understand ethnic minorities (Only for primary and secondary school)

Local primary and secondary school can enjoy 50% off discount which is HKD 100 per head to participate in the activity.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



飲食

Food and Beverage

1. 生果媽媽 FruitMaMa

凡購買正價果籃/果盒，可作\$50 使用

訂購果籃/果盒時，先出示優惠碼 "SEBCVIP"

優惠期至：31-December-2019

\$50 VIP discount for purchase of fruits hamper (regular price)

Present the coupon code "SEBCVIP" when purchasing

Valid until: 31-December-2019

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



2. 好盞 Healthy Cottage

感謝祭

正價貨品 9 折，優惠期至 2019 年 6 月 30 日。

Thankful Months

10% off for products at original price before 1 July 2019.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



3. 好餸

Delicious Express

上網買餸教你煮 優質食材齊享受

你煮飯我買餸！發揮鄰舍互助精神，為你用心製作餸菜包。免洗免切，即煮即食，同家人安坐家中享受新鮮優質健康食材。我哋仲會弱勢社群就業，互助共融，同時做到環保，快啲嚟了解下我哋。

現凡購物滿\$350 即享減\$20 現金優惠

You cook! We provide the ingredients!

We provide fresh, high quality, pesticide-free, preservative-free (using Japan's electrolytic reduced water (Kangen Water - Enogic)) raw material to make our healthy ingredient packages, which come with the required seasonings, and step-by-step cooking instructions are available on YouTube.

You can enjoy \$20 discount upon spending \$350.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



4. 博愛 Café Pok Oi Café

博愛 Café派對包場活動優惠

博愛 Café 於推廣期間，一律優惠價，適合學校、團體及私人生日派對、聚會包場或小型音樂會活動。

Café 設備整全。歡迎致電查詢。

Special promotion in Pok Oi Café

Pok Oi Café is devoted to deliver the best party space and experience for all. This wonderful café is great for all types of birthday party, gathering or music event with best price guarantee.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



健康護理及醫療

Health Care and Fitness

1. 豐年生活醫療用品配套服務 Harvest Life Caring Express

醫療用品配套服務

由醫護人員協助你解決護老問題，包括甄選合適醫療用品。

於 <http://www.elderlycare.hk/> 下單時輸入優惠代碼：(SECARE) 可獲購物折扣和 30 分鐘安老指導服務。

Elderly care services

To meet the needs of elderly, we provide tailor-made elderly care plan.

If you input promotion code: (SECAREL) when purchase product on <http://www.elderlycare.hk/>, you can enjoy a discount and 30 minutes elderly care consultation services (chat with help desk system).

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

2. 蠶豆坊 G6herbwork

蠶豆症適用產品 9 折優惠

全線產品 9 折優惠

優惠期：2019 年 3 月 1 日至 2020 年 3 月 1 日

10% off promotion

Provide 10% off for all products.

Promotion period: 1 Mar, 2019 to 1 Mar, 2020

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

3. 樂柔美健服有限公司 Comfort Me

樂柔美 4 周年感謝祭

感謝各方友好一直對樂柔美的支持，我們邁進四週年了！

回望過去，太多的感恩，為答謝大家，由即日起至 2019 年 3 月 31 日期間，太子總店及銅鑼灣分店將舉行感謝祭。顧客凡購物每滿 HK\$400，即減 HK\$80。

店舖有多種貨品以供選購，快快親臨選購。

Comfort Me 4th Anniversary Celebration

In celebration of Comfort Me's 4th birthday and to thank your unyielding support, customers visiting our Causeway Bay and Prince Edward shops would receive HKD 80 off for every HKD 400 spent (excluding 3-Mix) from now until 31st March, 2019.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

4. 大銀力量 Big Silver

訂閱或購買《大人》雜誌

- 全港第一本照顧者雜誌
- 提供多元化的健康和生​​活資訊，夾頁中風、認知障礙症等主題醫護社福資訊地圖
- 每月活動：Carer Café、大人健康課、生死學堂等
- 訂閱雜誌 / 購買過去期數：bigsilver.org

Subscription / Purchase of BIG MAGAZINE

- Hong Kong first carers' magazine
- Providing health and lifestyle info and tips, together with medical and social resource maps for stroke and dementia etc.
- Monthly activities: Carer Café, Manage Your Health Lesson Series, Life and Death Lesson Series
- For Subscription / Purchase : bigsilver.org

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



5. 營康薈 Lifesmart

會員積分獎賞

積分(\$1 元=1 分)

滿 1000 分可得 \$ 20 元回贈

(必須為營康薈的會員才可享該優惠)

Member Loyalty Program

Points (\$1 Dollar = 1 Point)

\$20 reward upon 1000 points

(The promotion offer only subjects to Lifesmart's member)

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

營康薈 Lifesmart

香港復康會
The Hong Kong Society
for Rehabilitation

會員積分獎賞

積分(\$1元=1分)
滿1000分可得\$20元回贈

*包括特惠貨品但轉介除外

立即登記成為會員
只需提供電郵及聯絡電話 >

livesmart.com.hk

1. 心思良品 Smiling HeART

心思與巧手，才能造出最貼心精品 任何訂製，即享優惠

凡於 1/2/2019 至 31/8/2019 於「心思良品」購物或訂製禮品滿港幣\$2000 即享 95 折優惠、精美禮品及一次免費送貨服務。任何購物或訂製請與中心職員聯絡。優惠不適用於網站購物及所有「心思良品」寄賣點。

All handmade gifts are made with hearts and enthusiasm. Special discount will be offered to any tailor-made handicrafts.

5% off with one time delivery fee and special gift will be offered from 1 Feb 2019 to 31 Aug 2019 on all sales and special orders for a single purchase of over \$2000 Hong Kong Dollars. Please contact staff for sales and special orders. The offer is not applicable to online shopping and all consignment spots of Smiling HeART.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



2. 好好社企 Good Goods

下載及出示《社企指南》APP 可以 95 折優惠購買好好社企產品

Download and show your "SE Directory" APP to enjoy 5% off for shopping in Good Goods social enterprise.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



3. Eco My Life

“支持走塑生活” – 個人訂製走塑環保杯

粟米環保杯 Eco Can Plus 330ml (*獲 2016 智營設計銀獎)

- 物料由粟米精華提煉出來，0%塑膠!
- 無雙酚 A，絕無有害物質
- 耐熱，適用於微波爐和洗碗機

可訂製個人化圖案，製造你獨有的走塑環保杯
提早買母親節和父親節禮物吧!

優惠期至 2019 年 6 月 30 日

“Lead a Plastic-Free Life” – Personalize a Plastic-Free Corn Mug

Eco Can Plus 330ml (*Won Silver in 2016 SGDA Award)

- Material is made from corn with NO-Plastic!
- BPA-free. No toxic-chemicals
- Heat resistant. Microwave & dishwasher (top rack) safe

Get the Eco Can Plus 330ml with your own personalized print

Order now as Mother's & Father's Day gifts!

The special price is valid until 30 June, 2019

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)



4. 融藝工房 In Art Workstation

自家布藝製作

- 訂製宗教服飾(詩班、浸禮或其他宗教服飾)20套或以上可享有5%優惠
- 訂製公仔畢業袍可享有5%優惠(此優惠不包繡字/圖服務) (此優惠至2019年6月30日)
- 於港鐵南昌站“融藝坊”購買“融藝工房自家製產品”可享有5%折扣 (此優惠至2019年6月30日)

Homemade fabric production

- You can enjoy 5% discount for custom-made religious costumes (20 or more sets of choir, baptism or other religious costumes or custom doll graduation gowns (This offer does not include embroidery/picture service)
- You can enjoy 5% discount for the “In Art House” products at “In Art Workstation”, which is located at Nam Cheong MTR Station (This offer is available until June 30, 2019)

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

1. 樂柔美健服有限公司 Comfort Me

樂柔美 4 周年感謝祭

感謝各方友好一直對樂柔美的支持，我們邁進四週年了！

回望過去，太多的感恩，為答謝大家，由即日起至 2019 年 3 月 31 日期間，太子總店及銅鑼灣分店將舉行感謝祭。顧客凡購物每滿 HK\$400，即減 HK\$80。店舖有多種貨品以供選購，快快親臨選購。

Comfort Me 4th Anniversary Celebration

In celebration of Comfort Me's 4th birthday and to thank your unyielding support, customers visiting our Causeway Bay and Prince Edward shops would receive HKD 80 off for every HKD 400 spent (excluding 3-Mix) from now until 31st March, 2019.

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

2. 蠶豆坊 G6herbwork

蠶豆症適用產品 9 折優惠

全線產品 9 折優惠

優惠期：2019 年 3 月 1 日至 2020 年 3 月 1 日

10% off promotion

Provide 10% off for all products.

Promotion period: 1 Mar, 2019 to 1 Mar, 2020

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

3. 營康薈

Livesmart

會員積分獎賞

積分(\$1 元=1 分)

滿 1000 分可得 \$ 20 元回贈

(必須為營康薈的會員才可享該優惠)

Member Loyalty Program

Points (\$1 Dollar = 1 Point)

\$20 reward upon 1000 points

(The promotion offer only subjects to Livesmart's member)

[按此獲取更多詳情 Click for more details](#)

營康薈 Livesmart

香港復康會
The Hong Kong Society
for Rehabilitation

會員積分獎賞

積分(\$1元=1分)
滿1000分可得\$20元回贈

*包括特惠貨品但轉介除外

立即登記成為會員
只需提供電郵及聯絡電話 >

livesmart.com.hk